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Από το υπ’ αριθ. 7/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 172/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης αποφάσεων 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για ορισμό 
ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό  
έλεγχο παρελθόντων ετών της δημοτικής 
επιχείρησης "Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και 
Αναψυκτήριο" 

 
       Σήμερα 17 Απριλίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-4-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  20 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Κ. Γκαβαϊσές  
5. Κ. Πουλασουχίδης Κ.  Βαφείδης  
6. K. Aσλάνογλου Σ. Γεωργιάδης  
7. Δ.  Πέτκος Α. Κεσίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Γ. Ουρσουζίδης M. Σουμελίδης Πάρεδροι 
9. Ν. Χαμαλής Σ.  Παναγιωτίδης -------- 

10. Ι.  Τριανταφυλλίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
11. Π. Πιτούλιας Θ.  Σιδηρόπουλος  
12. Α. Ταραλάς Ε. Σοφιανίδης  
13. Χ.  Σκουμπόπουλος Γ. Μανακούλης  
14. Χ. Γεωργιάδης    
15. Β. Γιαννουλάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της  υπ’ αριθ. 166/2000 
16. Ε. Λευκοπούλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
17. Ι. Ακριβόπουλος 2) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 167/2000  απόφασης 
18. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης και Ι. Ακριβόπουλος.   
19. Ε. Κουκουρδής 3) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 172/2000  απόφασης 
20. Π. Αγαθαγγελίδης προσήλθε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-4-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης 
"Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο" Δήμου Βέροιας με την αριθ. 
14/2000 απόφασή του ζητά τροποποίηση αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου για 
τον ορισμό ελεγκτών για τον διαχειριστικό έλεγχο της επιχείρησης παρελθόντων ετών 
και συγκεκριμένα από το έτος  1991 έως και 1998, και να ορισθεί η ετήσια αμοιβή 
τους αντίστοιχα. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Κουρουζίδης :Οι ελεγκτές που ορίσθηκαν τα έτη 1991-1999 δεν έχουν κάνει 
τον έλεγχο. Το Δ.Σ της Εληάς πήρε απόφαση και προτείνει να γίνει τροποποίηση των 
αποφάσεων και να ορισθούν καινούριοι ελεγκτές αυτοί που θα προτείνει το 
Οικονομικό Επιμελητήριο. 
 Πρόεδρος :Ήρθατε σ' επαφή με το Οικονομικό Επιμελητήριο; 
 Κουρουζίδης :Ναι κι ενδιαφέρονται να ορισθούν από εκεί. 
 Δήμαρχος :Ο έλεγχος πρέπει να γίνει για όλα τα έτη, γιατί πρέπει να 
γνωρίζουμε τις εκθέσεις ελέγχου της δημοτικής επιχείρησης της Εληάς. 
 Προτείνω να ορισθούν 2 άτομα, οι οποίοι θα έχουν την ευθύνη άμεσης 
διενέργειας ελέγχου όλων των ετών και είναι: α)Ο κ. Κ.Τσιλογιάννης, β)ο 
κ.Στ.Κουφωγιώτης. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Έπρεπε   στην αρχή της τετραετίας μας να προτείνουμε λύση 
κι όχι ν΄αφήσουμε να διαιωνιστεί. Με τον έλεγχο αυτής της επιχείρησης 
δημιουργήθηκε πρόβλημα. Κάθε φορά ρωτούσα εάν  το Οικονομικό Επιμελητήριο 
πρότεινε ονόματα. 
 Για λόγους διαφάνειας θα ζητήσω  από το Οικονομικό Επιμελητήριο στη θέση 
του κ. Κουφογιώργη να είναι η Κα Τζιμούρτα, Δ/ντρια  του Δευτερογενούς τομέα της 
Νομ/κης Αυτ/σης. 
 Δεν συμφωνώ όλα τα χρόνια να τα ελέγξουν οι ίδιοι ελεγκτές, γιατί το έργο θα 
είναι  επίπονο. Προτείνω να μοιραστεί σε 2 τετραετίες. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Κε Δήμαρχε  πιστεύετε ότι αυτά τα παιδιά μπορούν ν' 
ανταπεξέλθουν σ' αυτό το δύσκολο έργο; 
 Αν πραγματικά θέλετε διαφάνεια προτείνω τον κ. Λεων. Τριχόπουλο. 
 Δήμαρχος :Εγώ ακολουθώ πάντα θεσμικές λύσεις. 1)Δεν μπορεί να ακούγεται 
από την Αξιωματική Αντιπολίτευση ότι αγνοούμε το Οικονομικό Επιμελητήριο. 2)Να 
έχουμε παραστάσεις του προέδρου του Οικονομικού Επιμελητηρίου στο Δ.Σ για ποιο 
λόγο  πρέπει οι ελεγκτές να ορίζονται από εκεί.  3)Το 1999 και το 2000 να ψηφίζουμε 
σε όλες τις δημοτικές επιχειρήσεις τις προτάσεις του Οικονομικού Επιμελητηρίου και 
στη συνέχεια να λέμε ότι δεν δεχόμαστε την πρόταση του Οικονομικού 
Επιμελητηρίου. 
 Απ΄τη στιγμή που υπάρχει αυτή η πρόταση, όπως εισηγήθηκα θετικά και 
σ΄όλες τις άλλες προτάσεις, έτσι εμμένω σ' αυτήν. 
 Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος :Πίστευα ότι ο κ. Δήμαρχος έχει καλύτερο θυμητικό. Πότε 
δέχθηκε τις προτάσεις του οικονομικού Επιμελητηρίου; Γιατί δεν έκρινε τον πρόεδρο 
του Οικονομικού Επιμελητηρίου κατάλληλο να στελεχώσει την επιτροπή 
Οικονομικών του Δήμου; 



 Εμείς δεχόμαστε τους θεσμούς. Δεχόμαστε να είναι ο πρόεδρός του σ΄αυτόν 
τον σοβαρό έλεγχο. Πρέπει όμως κι εσείς να δέχεστε τις δικές μας προτάσεις. 
 Προτείνω ο κ. Τσιλογιάννης να είναι και για τα 8 χρόνια και από 4 χρόνια η 
κα Τζιμούρτα και ο κ. Τριχόπουλος. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Καλώ τους συναδέλφους να βάλουν το  χέρι στην καρδιά και 
να σκεφθούν, αν θέλουν, το όνομα που πρότεινα. 
 Χαμαλής :Διαδικαστικά. Στο ίδιο θέμα είναι και η τιμή. 
 Δήμαρχος :Ο μέσος όρος για τα έτη που δεν έγινε ο έλεγχος είναι  περίπου 1 
εκ. δρχ. κατ' άτομο. Προτείνω να είναι από 1 εκ. στον καθένα. 
 Κε Σκουμπόπουλε, κάθε φορά που διαβλέπετε ότι κάποιος από τους 
συνεργάτες σας ξέφυγε από την επιρροή σας, ή ότι θίγονται τα συμφέροντα 
συνεργατών σας, τότε αλλάζετε θέση και ισοπεδώνετε τους θεσμούς. 
 Εμμένω στη θέση ότι αφού το Οικονομικό Επιμελητήριο είναι θεσμικό 
όργανο και όρισε αυτούς τους 2 , το Δ.Σ πρέπει να τους δεχθεί. Να ολοκληρώσουν 
τον έλεγχό τους και να τον φέρουν στο Δ.Σ. 
 Πρόεδρος: Περαιώθη η συζήτηση. Επί της αντιπροτάσεως του κ. 
Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Επί της προτάσεως, ποιοι συμφωνούν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Ν. Χαμαλής, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Ταραλάς,. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-4-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 14/2000 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της δημοτικής 
επιχείρησης «Τουριστικό Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» Δήμου Βέροιας 
σχετικά με πρόταση για αλλαγή ελεγκτών επιχείρησης για παρελθούσες 
διαχειριστικές χρήσεις. 
3.- Το με αριθ. πρωτ. 28/Φ22β/11-2-2000 έγγραφο του Οικονομικού Επιμελητηρίου 
της Ελλάδας με το οποίο προτείνει ως ελεγκτές τα μέλη του Κ. Τσιλογιάννη και Στ. 
Κουφωγιώτη, οικονομολόγους. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Τις προγενέστερες αποφάσεις του με τις οποίες ορίστηκαν οι ελεγκτές για τον 
τακτικό διαχειριστικό έλεγχο των οικονομικών ετών 1991 έως και 1999 της 
παραπάνω επιχείρησης. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 
 Τροποποιεί τις προγενέστερες αποφάσεις του που αφορούν τον ορισμό δύο 
ελεγκτών  για  τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο των οικονομικών ετών 1991 έως και 
1999 της δημοτικής επιχείρησης "Τουριστικό  Περίπτερο Εληάς και Αναψυκτήριο» 
Δήμου Βέροιας, ως εξής: 
1. Ορίζοντας ως ελεγκτές για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της επιχείρησης των 

παραπάνω ετών, τους κ.κ. Κων/νο Τσιλογιάννη και Στέργιο Κουφωγιώτη, 
οικονομολόγους. 



2. Ορίζοντας την αμοιβή του καθενός σε 1.000.000 δρχ. για όλα τα παραπάνω 
παρελθόντα έτη. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   172 / 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε. Λευκοπούλου 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ     
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  8-5-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


